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Vragen van het lid Dijksma (PvdA) aan de Minister voor Medische Zorg over 
het bericht «Betaalbare medicijnen: waarom kan het in India wél?» 
(ingezonden 13 maart 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Betaalbare medicijnen, waarom kan het in India wél?»1 

Vraag 2
Wat vindt u van het feit dat in India medicijnen vele malen goedkoper zijn 
dan in westerse landen? 

Vraag 3
Wat zegt het over farmaceutische bedrijven dat in sommige landen de prijzen 
voor geneesmiddelen enorm hoog zijn, terwijl in landen als India dezelfde 
geneesmiddelen voor een fractie van de prijs beschikbaar zijn? 

Vraag 4
Ziet u mogelijkheden om in Nederland ook maximumprijzen voor medicijnen 
in te voeren? Zo ja, hoe wilt u dat gaan doen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Welke mogelijkheden ziet u om – bijvoorbeeld in EU-verband – in de 
Wereldhandelsorganisatie (WTO) samen te werken met landen als China, 
Zuid-Afrika, Brazilië en Fiji om de macht van de farmaceutische industrie te 
doorbreken? 

Vraag 6
Welke stappen heeft u al ondernomen om ervoor te zorgen dat in Europese 
regelgeving dwanglicenties mogelijk worden gemaakt, zoals ook geadviseerd 
door de Raad voor Volksgezondheid en Samenleving? 

Vraag 7
Bent u bereid om in contact te treden met uw Indiase collega om uit te 
wisselen hoe Nederland van India kan leren op het gebied van gezondheids-
zorg en vice versa?

1 NOS, 6 maart 2018
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